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Obecni na zebraniu:
1. Maj AndrŻej
2- ]anusŻ Teofil
3. Pawlus Leszek
4. Waliczek !(rystvna

5. FolwarcznyJerzy
6. Burejza Edeltrauda
7' P]etrŻyk Marek

Tematem zebrania bYło:

zebra n ia zarządu Rady osiedla,,Barbara"
w dniu 23 września 2015 r.
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1' PodŚumowanie i omówienie wvdatków za rok 2o15.
2' Z WydatkóW budżetu poŻostały środki rezerwy W WYsokoścj 2628,- złotych'
3' omóWjenje impre2 wspólor8anizowanych przeŻ Radę osiedla ,,Barbara,, 1Zapaleńcy'

zaWody Wędkarskie, dofinansowańie mikolajek W PrzedsŻkolach nr 9 i 1o oraŻ W szkole
Podstawowej n r 2 w Czechowicach - Dziedzicach.

4. PrzedstaWiono inwestycje miejskie Współfinansowane ze ś|odkóW budzetowych Rady
Osiedla,,Barbara".

. Etapowa budowa chodnika przy ulicy Drzymaiy.

. Dofinansowanie projektu budowy drogi dojazdowej do osiedla w okolicach
Ulicy ięczowej.

. omówiono rnożliwości o8raniczenia prędkości na ulicach GłoWackiego
iGrabowickiej - strefa ograniczenia prędkośc' do 40 km/h.

5' Zwrócono uwagę na brak sprawnych hydrantów p.poż. W okolicach osiedla domóW
jedno.odŻinnYcb od uli.y Rumańa, A8restowej, aż do u!icy Grabowickiej' ]ednocz€śnle
poddano ternat pod dyskusję odnośnie ewentualnego dofinansowania w nŹ5tępnvch
latach na rŻecŹ poprawy obecne8o stanu zabezpiecŻenia p'poź- (np' budowa siecl
hydrantóW, lemont obecnie istniejących)-

6. Zwrócono uwagę na samochody parkujące na chodnikach, utrudn;ające prŻejscie
piesŻym łamiąc tym samym przepisy ruchu drogowego. stwierdŻono w tej kwestii brak
reakcji Policji i straży Miejskiej szczegó|nie W okoliĆach dróg osiedlowvch.

7' Wpłynęło pismo z Zarządu Głównego Koła EmerytóW Ż piośbą o dofinansowańle
działalności kota, jednak nie przedstawiono celu na jaki miaiyby być plzeznaczore
W/\..' środk!' W ŻWiązku z tym podjęto decYzję odmowną'

8. Koio emerytóW nr 7 WYstąpiło z prośbą o dofinansowanie kosztóW organiŻacji
spotkania opłatkowego dIa ludzi starszych i potrzebujących Wspalcia z terenu osiedla
.,Barbara" - Uchwalono dotację W Wysokości 628,_ Żłotych. Realizacja Wydzial Promocji
M iasta.
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9' Dyrekcja szkoły Podstawowej nr 2 W czechowicach _ DziedŻicach zwrócila się Ż prośbą

o pomoc W dofinansowaniu obchodów 135 _ lecia szkoĘ _ t'chwalono kwotę 1000,-

Żłotych, realiŻacja ZoPo W czechowicach - DziedzicaĆh.

10.Teatr Muzyczny ,,Movimento" przy IMDK w czechowicach * Dziedzicach zwrócił

się z prośbą o dofinanŚowanie w wysokości 1500,_ ztotych, zakupu materiałóW

do scenografii - uchwalono dotację W Wysokości 1000,- złotych realizacja MDK
w Czechowicach - Dziedzicach.

11' chór Moniuszko Ż czechowic _ Dziedzic ŻWrócił się z prośbą o pomoc finansową

W postaci dofinansowania zakUpU strojów dla członków chóru oraz pokrycie kosztów
związanych z Wyjazdami na koncerty i konkursy _ Podjęto decyzję odmowną z powodu

braku środków finansowych.

Na tyrn zeblanie ŻakońcŻono.

Pr'6*odll jcŻą.y zarządu
O.i.dla
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Andrzej Mąi
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Sekretarz Miasta


